
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 573
Hvordan forholder ministeren sig til følgende bekymring i forbindelse med an-
tallet af gæs, som nedbider afgrøderne på markerne på Mandø: ”I forhold til
den svære nedbidning af græsmarker og afgrøder i øvrigt på Mandø, er der
bekymring for, om kravet om plantedække kan opfyldes. Dette både i forhold
til enkeltbetalingen og indgåede MVJ-aftaler”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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